

深海DSE2131 , 深海DSE125 , 转换器

产品名称	深海DSE2131 , 深海DSE125 , 转换器
公司名称	汕头市中南电子科技有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	汕头市龙湖区丹阳庄西三区阳光花园
联系电话	0754-88739001 13556343315

产品详情

remote display module (auto mains (utility) failure)

the dse2520 remote display module is designed specifically for use with the dse73xx control modules. a maximum of three remote display controls can be connected to a single host controller. the remote display can be located up to a maximum of 1km away.

each remote display provides the same high level of instrumentation that can be found in the host control module. all remote displays connected show the same display information. the host controller can be configured to show different information.

dse160、dse9450、dse9470mkii、dse9472mkii、dse9474、dse9480mkii、dse9481mkii、dse9484、dse8005、深海dse2133、深海dse2131、深海dse813、深海dse814、深海dsep123、深海dsep125

dse2520远程显示模块是专门为使用dse73xx控制模块。最多三个远程显示控制可以连接到一个主机控制器。远程显示可以最多1公里之外。

每个远程显示提供同样高水平的仪器,可以在主机控制模块。所有远程显示器连接显示相同的显示信息。主机控制器可以配置为显示不同的信息。

10" graphical colour multi-set remote overview display

the dse8004 is a full colour 10 " graphical remote overview display. it has been designed to seamlessly integrate with dse86xx, 87xx and 88xx load share control modules. using an rs485 link a single overview display can be connected to multiple control modules over a maximum distance of 1.2km.

10 “ 图形颜色盖层显示远程概述

dse8004全彩10 ” 图形显示远程概述。它被设计与dse86xx无缝集成,87 xx和88 xx负载共享控制模块。使用rs 485链接一个概览显示可以连接到多个控制模块的最大距离1.2公里。公司常备大量现货供应, 欢迎与我司

联系,我司将热诚为您服务。 tel:0754-88739001 ; 13556343315;e-mail:13556343315@139.com;咨询qq : 49960677